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Verslag bewonersbijeenkomst Wijkplatform Kootwijk i.o.  
26 september 2024 

Aanvang 20:00 uur, Kelder ‘t Hilletje 
 
 
 

1. Opening, mededelingen en aanvullingen op de agenda 
Bart Stolwijk, voorzitter, verwelkomt de aanwezigen en in het bijzonder de raadsleden 
Ingrid Lether van Lokaal Belang, Judith van den Wildenberg van Burger Initiatief, 
Jaap van den Top van de Christen Unie en Guus Knapen van de SGP. 
Ook aanwezig is Michel Ten Vaarwerk in zijn functie als regisseur vanuit de 
Gemeente Barneveld voor Kootwijk en Voorthuizen. 
 
De volgende punten worden aangevuld op de agenda: 
 Punt 3 geluidshinder door laagvliegende helikopters van Defensie. 
 Punt 4 dorpshuisfunctie en huisartsenpost 
 Punt 6 vraag van Kootwijk Groen m.b.t. de toegankelijkheid paden in en rond het 

dorp. 
 
Er is een schriftelijke vraag binnengekomen van Erik Frijters over geluidschermen 
deze vraag komt aan de orde bij de rondvraag. 
 
Een mededeling over het onderhoud van de hekken en paden. Komt in de volgende 
Wijkplatform bijeenkomst terug. 
 

2. Verslag van het Wijkplatform van 13 maart 2024 en actiepunten 
Geen wijzigingen, vragen en of opmerkingen naar aanleiding van het verslag dat op 
de website https://www.kootwijkvooruit.nl/wijkplatform is te vinden. 
Het verslag wordt vastgesteld. 
Naar aanleiding van de actiepunten in het verslag: 
 Presentatie Biodiversiteit: staat op de website 

https://www.kootwijkvooruit.nl/wijkplatform 
 Toegang landgoed Duinhorst Kootwijk: is voor iedereen toegankelijk. Kootwijk 

Groen roept op om vooral te gaan kijken. 
 

3. Geluidshinder door laagvliegende helikopters van Defensie 
In het dorp wordt meer en meer hinder ondervonden van de laagvliegende 
helikopters van Defensie. In een recent geval was er zelfs een heftige verwonding 
van een geschrokken paard. De kosten zijn weliswaar door de luchtmacht vergoed, 
maar zij geven ook aan dat oefeningen vooraf worden aangekondigd en dat het dan 
verstandig is dieren binnen te houden. Informatie hierover is te vinden op: 
 https://www.defensie.nl/onderwerpen/vliegbewegingen 
 De Barneveldse krant 
 Landmachtoefeningen | Defensie.nl 
 
Michel Ten Vaarwerk meldt naar aanleiding van de plannen van Defensie dat de 
Gemeente Barneveld geen intensivering wenst van de activiteiten van Defensie in de 
Gemeente en het buitengebied. Deze zorgen van de bewoners worden ook door de 
Gemeente gedeeld. Er zijn 2200 zienswijzen bij de Gemeente ingediend op de 
uitbreidingsplannen van Defensie. 
Hiermee wil de Gemeente ook een vuist maken tegen de plannen. Het is alleen aan 
het kabinet welk besluit ze gaan nemen. 
Zie ook: https://www.defensie.nl/onderwerpen/ruimte-voor-defensie 
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Mochten zich de komende tijd weer overlastsituaties voordoen, dan wil Michel daar 
graag over worden geïnformeerd. 
 
Rechtstreeks een klacht indienen kan ook bij Defensie: 
https://www.defensie.nl/onderwerpen/klachten-en-
schadeclaims/geluidsoverlast/klachtenformulier 
 

4. Dorpshuisfunctie en huisartsenpost 
Dorpshuisfunctie 
Petra Bouman, Kootwijk Vooruit, laat weten dat het vinden van een locatie, die 
structureel dienst kan doen als dorpshuisfunctie, niet haalbaar is. 
Geen van de geïnventariseerde locaties is geschikt. Voldoende capaciteit, aanwezige 
horecavergunning, beschikbaarheid en toegankelijkheid, o.a. voor mindervaliden 
beperken de mogelijkheden. 
Petra zal een overzicht sturen van de bevindingen naar de clubjes die gebruik willen 
maken van beschikbare ruimtes. 
Voor een vergoeding van te organiseren activiteiten kan bij de Gemeente een 
aanvraag worden ingediend. 
Huisartsenpost 
Petra is bezig, samen met Joachim Knap, om te regelen dat de inwoners van 
Kootwijk gebruik kunnen gaan maken van de huisartsenpost in Apeldoorn. Zij krijgt 
daarbij ook hulp vanuit de Gemeente, afdeling sociaal domein. 
In de volgende nieuwsbrief van Kootwijk Vooruit zal via een geanonimiseerde 
enquête geïnventariseerd worden in welke deelgemeenten gebruik wordt gemaakt 
van de huisarts. 
Actie: Petra 
Wordt vervolgd. 

 
5. Stand van zaken Dorpsplan/Gebiedsagenda  

Michel Ten Vaarwerk is weer terug als gebiedsregisseur voor Kootwijk en 
Voorthuizen. 
Hij laat aan de hand van een presentatie het proces en de gebeurtenissen tot nu toe 
over het dorpsplan en de gebiedsagenda de revue passeren.  
Aan de orde komen: 
-  de presentatie van het dorpsplan aan de wethouder met daarin de geformuleerde 

wensen en doelen,  
- de vernieuwde vorm van het wijkplatform Kootwijk, waarbij in de kerngroep de  

diverse initiatieven vanuit Kootwijk vertegenwoordigd zijn. 
Deze initiatieven zijn in principe allemaal gekoppeld aan een ambtenaar van de 
Gemeente. 
Actie Michel: hij stuurt de kerngroep de lijst met namen van deze ambtenaren door. 
De gesprekken tussen de werkgroep Verkeer en de Gemeente worden binnenkort 
weer hervat. 
De werkgroep Kootwijk Energie Neutraal werkt samen met de afdeling Duurzaam van 
de Gemeente en dit contact verloopt voorspoedig. Zie ook punt 7 van dit verslag. 
Daarnaast zal voor de revitalisering van De Brink een initiatieffase worden opgestart 
door de Gemeente en Kootwijk Vooruit. Omdat Kootwijk Vooruit een vereniging is, 
kunnen daaraan de eventuele beschikbaar komende financiële middelen worden 
toegekend.  
Vanuit de dorpendeal Provincie Gelderland is voor de opstartfase wellicht subsidie 
beschikbaar. 
Vervolgens kan met ondersteuning vanuit de Gemeente, onder andere door het 
leveren van een projectleider, de ontwikkelfase voor De Brink worden geschreven.  
Een projectgroep vanuit het dorp zal worden samengesteld, die samen met de 
projectleider een projectplan gaat opstellen. Deze projectgroep wordt als een 
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zelfstandige entiteit toegevoegd aan de kerngroep van het WPF. Voor de bemensing 
van de projectgroep zal een oproep worden gedaan in de nieuwsbrief van Kootwijk 
Vooruit. 
 
Donderdag 3 oktober a.s. nodigt de Gemeente alle afvaardigingen van wijkplatforms 
uit voor de jaarlijkse bijeenkomst. Deze keer zal er gesproken worden over het 
opstellen van een convenant per wijkplatform. Dit is een op te stellen overeenkomst 
waarin afspraken over samenwerking en verantwoordelijkheden tussen de Gemeente 
en de wijkplatforms worden vastgelegd. 
 
Verder wordt er in maart 2025 wordt er nog een participatieavond voor Kootwijk over 
de omgevingsvisie 2040 Gemeente Barneveld georganiseerd.  
 
Daarnaast zijn er nog losse onderwerpen die spelen binnen Kootwijk, onder andere 
de veranderingen bij De Berkenhorst. Er wordt hierover nog een participatie-avond 
gepland. Alleen is nog niet duidelijk wanneer die gaat plaatsvinden. 
Michel gaat dit na. Hij gaat ook na welke inspraakfasen bij dit project aan de orde is 
en in welke mate de inwoners van Kootwijk invloed kunnen uitoefenen op de plannen. 
Actie: Michel 
Tot slot geeft Michel aan dat de gebiedswethouder voor Kootwijk, Mijntje Pluimers, 
ook kan worden uitgenodigd voor de kerngroep wijkplatform en voor de bijeenkomst 
wijkplatform met de bewoners. Een verzoek hierover kan worden ingediend via 
Michel. 
 
De presentatie van Michel is te vinden op: www.kootwijkvooruit.nl/wijkplatform. 

 
6. Vraag van Kootwijk Groen met betrekking tot de toegankelijkheid van paden in en 

rond het dorp 
In Kootwijk wordt men af en toe geconfronteerd met plots afgesloten paden door 
bordjes verboden toegang of fysieke afzettingen op particuliere grond. De betreffende 
paden waren decennia lang zonder enige belemmering vrij toegankelijk geweest voor 
iedereen. 
De vraag vanuit Kootwijk Groen is nu aan de Gemeente Barneveld om duidelijkheid 
te verschaffen over de rechtmatigheid van deze maatregelen. 
De betreffende situatie ligt al voor bij de omgevingsdienst en de Gemeente en deze 
zullen binnenkort een uitspraak doen. 
Michel geeft aan dat de omgevingsdienst binnenkort met de melder contact opneemt. 
De kwestie loopt. 
De vraag wordt gesteld of er een algemeen kader bestaat voor het wel of niet 
afsluiten van paden. Michel geeft aan dat dit van de situatie afhangt. 

 
7. Recreatiezonering Staatsbosbeheer 

Werkzaamheden staatsbosbeheer 2025 
Nicolette Bakhuisen van Kootwijk Vooruit laat weten namens Staatsbosbeheer dat 
Staatsbosbeheer herstelwerkzaamheden aan het voorbereiden is voor de gebieden 
Stroeschebergen en het Kootwijkerbovenbos. Deze werkzaamheden zullen begin 
volgend jaar gaan plaatsvinden. Het gaat om het rooien van de Amerikaanse 
vogelkers. 
Vanuit de zaal wordt aangegeven dat er in het hondenlosloopgebied bij 
Kootwijkerduin het ook vol staat met Amerikaanse vogelkers en dat het handig is als 
Staatsbosbeheer daar ook de struiken gaat weghalen. 
Deze vraag wordt doorgegeven aan Staatsbosbeheer. Actie: Nicolette 
 
De volgende vragen worden door Kootwijk Vooruit bij Staatsbosbeheer uitgezet. 
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 Struinbeleid Loofles en Kootwijkerzand en fietsers op het zand: wanneer komt 
hierover iets in de lucht, we willen graag dan het dorp betrekken 

 Vignetten voor paarden: kunnen we een stukje met onderbouwing en 
uitnodigende tekst krijgen om te delen in de nieuwsbrief. 

 Uit de zaal wordt aangegeven dat er al 3 maanden geleden een vraag aan 
staatsbosbeheer is gesteld over de afsluiting van fietspaden en wandelpaden met 
borden, waarom zijn die nog niet weggehaald, nu het broedseizoen voorbij is. Er 
is nog steeds geen antwoord gegeven door Staatsbosbeheer en de borden staan 
er nog steeds. 

Actie: Nicolette gaat deze vragen voorleggen aan Staatsbosbeheer.  
  

8. Kootwijk Energie Neutraal 
Naar aanleiding van de uitslag van de enquête worden er eind oktober er 
energietafels georganiseerd waarbij bewoners per onderwerp samen met externe 
experts kunnen inventariseren wat er mogelijk is. Een uitnodiging hiervoor volgt. 
Het project wordt omgezet in een officiële stichting door een notaris. Hiermee krijgt 
het een formele status voor de Gemeente en is het openen van een bankrekening 
mogelijk. Dit is nodig om subsidie voor het project te verkrijgen. 
Jerphaas Donner geeft aan dat binnen de Gemeente meerdere projecten lopen op dit 
gebied o.a. met 2 energiecoöperaties in Kootwijkerbroek en Voorthuizen. Dit zijn 
partnerschappen tussen bedrijven en bewoners. De werkgroep Kootwijk Energie 
Neutraal heeft daar ook contact mee om informatie en ideeën uit te wisselen. 
 

9. Wat verder ter tafel komt en rondvraag 
 Een vraag van Erik Frijters of de vraag al eens is gesteld om bij de Gemeente (of 

provincie) te vragen een geluidsscherm te plaatsen ter hoogte van het 
treinviaduct en de A1. Het valt op dat bij noorderwind er veel geluidsoverlast is 
van de snelweg en de trein. 
Vanuit de zaal zijn er meerdere personen die ook overlast ervaren. De suggestie 
wordt gedaan dat diegene die ook overlast ervaren met Erik contact opnemen en 
gaan uitzoeken wat de mogelijkheden zijn. 
Hierover zijn in ieder geval onderstaande brochures te raadplegen. 
https://www.prorail.nl/siteassets/homepage/wonen/documenten/brochure-
geluid.pdf 
https://open.rijkswaterstaat.nl/zoeken/@52827/geluid-langs-
rijkswegen/#highlight=geluid%20langs%20rijkswegen 

 De vaccinatie voor corona was voor veel Kootwijkers dit jaar in Elspeet. Het was 
jammer dat de organisatie dit niet wat duidelijker had gecommuniceerd dan 
hadden Kootwijkers met elkaar kunnen meerijden en niet ieder apart. 
Misschien kunnen betrokkenen met elkaar de volgende keer via de Kootwijk app 
of de Sociale Kootwijk app hierover communiceren. 

 Indien een lantaarn kapot is of andere zaken die in de openbare ruimte stuk zijn, 
kan dit rechtstreeks gemeld worden aan de Gemeente. 
https://www.barneveld.nl/melding-of-klacht/melding-maken 

 Het informatiebord op de Brink wordt binnenkort door de Gemeente hersteld. 
 Zaterdag 28 september is het weer Burendag van 16.00 uur tot 19.00 uur bij Stien 

in de schuur. 
 
De vergadering sluit af om 21:25 uur. 
 
Voor bewoners van Kootwijk is het ook mogelijk om op diverse onderwerpen een mening te 
geven. Zie hiervoor: 
https://panelinwoners.nl/Barneveld/ 
 


